



PRICE START FROM: SGD241

ITINERARY HIGHLIGHT:

500 Lohan Temple – Trans Studio Garden – White Market - Gonggong Monument – Banyan Tree Temple – Tanjung Pinang City Centre Mall

DAY 1 (L/D)

Singapore – Tanjung Pinang via Tanah Merah Ferry Terminal (TMFT) to Sri Bintan Pura Ferry Terminal DEP: 1100 hrs

Assemble at TANAH MERAH FERRY TERMINAL, Collect your boarding pass and depart by high speed ferry to Tanjung Pinang, the journey will take estimate 120 minutes by sea, Upon arrive at Sri Bintan Pura Ferry Terminal, after Temperature Check & immigration / custom clearance, you will be greet by our friendly local tour guide and escorted to awaiting air-conditioned bus and proceed for Lunch at Local Indonesia Restaurant.

After lunch, proceed to visit **“The Ksitigarbha Bodhisattva Temple”**, also popularly known as 500 Lohan Temple is a Buddhist place of worship located in that was inaugurated in 2017. Located about 10 kilometers from the center of Tanjungpinang, this temple is surrounded by large rice fields and is separated from the hustling and bustling of the city. This gives the temple a perfect sense of serenity, allowing the visitors to fully immerse themselves in the temple’s atmosphere and Spend your time at **“Trans Studio Garden”**, an amusement park that is open to people of all ages. This amusement park has a variety of rides that are unique, exciting, and safe for visitors. Take a ride on the colorful and iconic Ferris wheel! Don't miss the Poison Tower, Sky Rider, Happy Swing, and various other rides. Apart from exciting rides, Trans Studio Garden provides stunning photo spots, **“White Market”** also well-known as Main Street Market, is the main town of Bintan Island and the capital of the Riau Islands. At bird’s eye view, the township is lined with myriad piers, testimony to its role as a main trading port of the island. Steeped with laid back and idyllic charm, Tanjung Pinang offers great insights to Bintan’s local culture, history and heritage. Its traditional architecture reflects the influence of the 19th century Dutch colonization, contributing to its quaint appeal. Shoppers will love the town for its colourful assortment of goods, value-for-money bargains and friendly merchants. Get into the mood and rev your engines up by joining in the hustle and bustle at the Tanjung Pinang Wet Markets or Tanjung Pinang Traditional Market, **“Gonggong Monument”** is the iconic of Tanjung Pinang’s Monument, surrounded by waters, Tanjung Pinang is rich in marine biota, including the rare "strombus turturella" shells, locally called Gonggong. Such sea shells are usually processed into delicious foods, a cuisine Tanjung Pinang is famous for, Banyan Tree Temple, Witness the power of Mother Nature at the **“Banyan Tree Temple”** of Senggarang Village where ancient trees entwine their roots around, enveloping the ancient walls of the building in protective embrace. The result is a fascinating and formidable structure that makes an ideal photography subject and lastly drop off at **“Tanjung Pinang City Center”** is the newest and biggest shopping mall in the town of Tanjung Pinang. The mall houses myriad food and beverage, fashion, accessories, gadgets and entertainment tenants to provide an integrated shopping experience. Opened in 2016, it has three levels of retail shops including the Matahari departmental store and a basement where the supermarket (Hyper Mart) is located. One of the must-buys of Indonesia—Kueh Lapis can be found here. The mall is especially popular amongst the locals as it hosts the city’s only cinema (Cinema XXI). Dinner will be serve at Local Seafood Restaurant. After dinner, transfer to check-in hotel. After check-in hotel is free at own leisure.

DAY 2 (B)

Tanjung Pinang – Singapore via Sri Bintan Pura Ferry Terminal (SBP) to Tanah Merah Ferry Terminal (TMFT) to RTN: 1300 hrs

Morning Breakfast at hotel and free at own leisure until check out of hotel and assemble at hotel lobby at 1200 hrs and pick up by our friendly tour guide and transfer to Sri Bintan Pura Ferry Terminal (SBP) & depart by high speed ferry to Tanah Merah Ferry Terminal (TMFT) Singapore.

第一天：新加坡 – 丹绒檳榔 (午餐 / 晚餐)

集合于港湾码头 (TANAH MERAH FERRY TERMINAL) 集合在渡轮柜台取船票。乘船前往**丹绒檳榔**，抵达后，前往当地印度尼西亚餐馆享用午餐。午餐后，出发前往参观 **【地藏菩萨寺】** 俗称五百罗汉寺，是一座位于丹戎檳榔中心的佛教圣地，于 2017 年落成。这座寺庙距离丹绒檳榔市中心约 10 公里，周围环绕着大片稻田，与 城市的喧嚣 这给寺庙一种完美的宁静感，让游客完全沉浸在寺庙的氛围中， **【TRANS STUDIO 游乐园】** 这个游乐园有各种独特、刺激且对游客安全的游乐设施。乘坐色彩缤纷的标志性摩天轮！不要错过 Poison Tower、Sky Rider、Happy Swing 和其他各种游乐设施， **【白色市场】** 也被称为大街市场，是民丹岛的主要城镇和廖内群岛的首府。从鸟瞰图上看，小镇两旁排列着无数的码头，证明了它作为岛上主要贸易港口的作用。丹绒檳榔沉浸在悠闲和田园诗般的魅力中，提供了对民丹岛当地文化、历史和遗产的深刻见解。其传统建筑反映了 19 世纪荷兰殖民统治的影响，使其古色古香。购物者会喜欢这个小镇丰富多彩的商品、物有所值的商品和友好的商家， **【GONGGONG 纪念碑】** 是丹绒檳榔的标志性纪念碑，四面环海，丹绒檳榔拥有丰富的海洋生物群，包括罕见的“斗鱼”贝壳，在当地被称为共工 (GONGGONG)。这种贝壳通常被加工成美味的食物，这是丹绒檳榔闻名的美食， **【榕树寺】** 在 Senggarang 村的“榕树寺”见证大自然的力量，古老的树木缠绕着它们的根，将建筑物的古老墙壁包裹在保护性的怀抱中。结果是一个迷人而强大的结构，成为理想的摄影主题。过后出发前往参观当地著名的 **【TANJUNG PINANG CITY CENTRE】** 是丹绒檳榔镇最新最大的购物中心。该购物中心拥有无数的食品和饮料、时尚、配饰、小工具和娱乐租户，以提供综合的购物体验。它于 2016 年开业，拥有三层零售商店，包括 Matahari 百货商店和超市 (Hyper Mart) 所在的地下室。在这里可以找到印尼必买的糕点之一。该购物中心特别受当地人欢迎，因为它拥有该市唯一的电影院 (CINEMA XXI)。晚餐将安排在当地海边奎笼餐馆享用海鲜餐。后返回酒店办理入住 (晚餐自理)。

第二天：丹绒檳榔- 新加坡 (早餐)

享用酒店早餐，酒店退房，集合于酒店大厅，出发前往 SRI BINTAN PURA FERRY TERMINAL 渡轮码头。乘船回返新加坡。

[Click here to Submit Enquiry](#)

(DT:10/02/2023)